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Winteropvang daklozen  -  Overleg met de provincies

In haar antwoord op mijn vraag om uitleg nr. 796 in de commissie Wonen van 21 januari 
2016 over het openstellen van de winteropvang voor daklozen stelde de minister: “Hij 
doet dat vanuit zijn bevoegdheid Welzijn, daklozenopvang valt daaronder. Ik doe dat 
vanuit mijn bevoegdheid Binnenlands Bestuur en dus naar de lokale besturen. Eigenlijk 
hebben de provinciegouverneurs ons al telkens laten weten dat dat goed verloopt en dat 
ze van de lokale besturen geen signalen krijgen dat er iets misloopt. Als ik me niet 
vergis, heb ik maandag college van de gouverneurs. Gelet op de huidige koude zal ik de 
vraag aan de agenda toevoegen.”

Wat was het resultaat van bovenvernoemd overleg?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 291 van 26 januari 2016
van MARC HENDRICKX

Ik heb de problematiek van de winteropvang voor daklozen inderdaad met de 
gouverneurs besproken op de vergadering van het college van 25 januari 2016. De 
gouverneurs bevestigen mij dat er zich in Vlaanderen momenteel geen probleemsituaties 
voordoen. 

Wij moeten wel attent blijven ingeval van eventuele strenge winteromstandigheden. 
Samen met de gouverneurs en mijn collega-ministers volg ik deze aangelegenheid 
blijvend nauwgezet op. 


